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Onsdag den 22. februar 2023 kl. 19.00-21.00 - afdeling Lundby  
 
Tilstede: Lene A, Stephan, Stine, Kasper, Lars, Gustav, Charlie, Marianne, Jonas, Bjørn, Lina 
 
 
Pkt. 1  
Godkendelse af dagsorden og referat 
 
Dagsorden og referat godkendt. 
 
Pkt. 2  
Nyt fra skolens ledelse, medarbejdere, elevråd og formand 
Formålet med punktet er at bestyrelsen, fra de fire perspektiver, får et indblik i skolens hverdag 
siden sidste bestyrelsesmøde.  
 
Ledelsen: 
Der har været afholdt stor fastelavnsfest fredag aften for elever og forældre på Lundby. Stor tak 
til forældregruppen for planlægningen af arrangementet. 
Der har været afholdt gallafest for 9. årgang. Fremragende aften. 
Rapport om mangfoldige læringsmiljøer i Svendborg kommune er kommet fra Rambøll.  
Science-linjen for kommende skoleår er søgt af ca. 25 elever fra kommunens 6. klasser. 
Planlægningen af næste skoleår er i fuld gang. 
Der er varslet store besparelser i Svendborg Kommune, og dermed også forventeligt på 
skoleområdet.  
Elever fra 8. årgang i Centerafdelingen og almenskolen har deltaget i DM i Skills. 
 
Medarbejdere: 
Der har været afviklet fastelavn for 0.- 6. årgang på afdeling Sundhøj i skoletiden. 
I Centerafdelingen er der også gang i planlægningen af det kommende skoleår. 
 
Elevråd: 
Gallafesten var en god oplevelse, hvor der blev danset lancier. 
Elevrådet på almenskolen har talt om mobiltelefoner i skoletiden. 
9. årgang i Centerafdelingen har afsluttet deres projektopgave. 
10. årgang i Centerafdelingen har afsluttet deres årsopgave. 
 
Formand: 
Ingen meddelelser. 
 
Pkt. 3  
Hvad forstår vi ved forældreinvolvering i en skolekontekst? 
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Formålet med punktet er at skolebestyrelsen drøfter hvordan vi sammen sikre en fælles 
forståelse af begrebet i skolens mange forskellige kontekster. 
Udskudt. 
  
Pkt. 4  
Kort status fra arbejdsgruppen omkring princippet med arbejdstitlen ”tal ordentligt”   
Formålet med punktet er at arbejdsgruppen og skolens ledelse giver en kort status på arbejdet i 
gruppen og på skolen.  
 
Arbejdsgruppen præsenterede sit udkast for et princip for skolebestyrelsen. Det afstedkom en 
livlig debat. 
Udkastet tilrettes til det næste møde, hvor det også drøftes, hvilken kampagne, der skal 
synliggøre princippet, så det kommer ud at leve og gøre en forskel. 
 
Pkt. 5  
Forberede samrådsmøde med udvalget                
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen drøfter hvilke fokuspunkter der skal drøftes med 
udvalget til det kommende samrådsmøde.  
 
Mødet er d. 19. april. 
Den hårdt tiltrængte renovering/tilbygning til hovedbygningen, som rummer Ungemiljøets 7. – 
9. årgang, skal præsenteres igen. Byggeplanen inddrages. 
Indsatsen omkring sprog og unges trivsel drøftes. Det foreslås at indsatsen tematiseres politisk. 
Hvilke politiske overvejelser er der omkring økonomien/besparelserne? 
 
Pkt. 6  
Årshjulet  
Formålet er en kort gennemgang af status på punkter og kommende opgaver.  
 
Marts: Planlægning af årsmødet, samrådsmødet, mangfoldige læringsmiljøer 
April: Tilsyn med PLC i bred forstand 
Maj:  
Juni: Besøg i Centerafdelingen 
 
Pkt. 7  
Evt. 
Det er ikke lykkedes for skolemads-gruppen at få kontakt til et firma, som kan og vil indgå aftale 
med at levere frokost til skolen.  
Kontakt til pressen overvejes. 
 
 
 

 


